
 

 

 
 

 

 

Enkel fråga till Kommunstyrelsens Ordförande Bino Drummond  2021 05 24 

 

Från Roslagens Oberoende Parti 

Yvonne Svensson,  

 
  
 

Hallstaviks busstation/väntsal? 
 

 

Hallstaviks busstation som Roop motionerade om ett tidigare år, minoritetsåterremitterades i 

kommunfullmäktige i oktober 2020. 

 

Återremissen överklagades dock på felaktiga grunder till Förvaltningsrätten i Uppsala, 

upphävdes där, och har därigenom gått i stå. 

 

Vår fråga till dig idag blir därför; 

 

Vad händer nu i ärendet? Kommer kommunen att agera eller är detta ytterligare ett bekvämt 

sätt att fördröja en efterlängtad väntsal? 

 

 

Yvonne Svensson  

Gruppledare ROOP  


